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Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove, 
ktoré sa konalo 13. decembra 2023 

 
Prítomní:  podľa  prezenčnej listiny 
 
Overovatelia:  P. R. Mikulová, P. M. Kušnierová 
 
Zapisovateľka: Mgr. K. Tomanová 
 
 
Starosta obce Ing. J. Šamaj privítal prítomných a skonštatoval, že zasadnutie je 
uznášaniaschopné, vzhľadom k tomu, že počet prítomných poslancov je 7. 
Predložil program na schválenie: 

1. Otvorenie 
2. Správa o činnosti  
3. Rozpočet na roky 2024 - 2026 
4. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 1. polrok 2024 
5. Správa audítora za rok 2022 
6. VZN č. 2/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území obce Dulov 
7. VZN obce Dulov č. 3/2023 o miestnom poplatku za rozvoj 
8. Projekt „Zvýšenie kapacity infraštruktúry MŠ Dulov“ 
9. Realizácia nevyhnutných prác v areáli  a na objekte MŠ Dulov 
10. Projekt MAS – výstavba autobusovej zastávky v časti Dulov rázcestie  
11. Projekt – architektonická štúdia „Rekonštrukcia a prístavba ZŠ Dulov 
12. Rôzne (projekty: Zberný dvor Dulov, ČOV Dulov – III. etapa, Výstavba 

miestnej komunikácie – inžinierske siete – tzv. Vankova ulica) 
13. Diskusia  
14. Záver 

 
Poslanci hlasovali o schválení programu rokovania OZ 
Výsledok hlasovania: 
Za:  7 hlasov 
Proti:  0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 2.bodu:  Správa o činnosti 

Starosta obce Ing. J. Šamaj podal  správu od posledných volieb do 
orgánov samosprávy formou prezentácie fotografií s komentárom. Na prvom 
zasadnutí prebehlo zloženie sľubu zvolených funkcionárov. Na nový rok sa 
konal pochod ku krížu zjednotenia. Zástupcovia obcí Dulov a Horovce rokovali 
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o zmluve na odvádzaní odpadových vôd, rokovania dospeli k uzatvoreniu 
zmluvy, 21.3. bola schválená. Hasiči pripravili program na fašiangy. V KD sa 
konal stolnotenisový turnaj farnosti Pruské. Pred Veľkou nocou bola krížová 
cesta na Galovicu. Futbalový oddiel Dulov vyhral súťaž. Konal sa turnaj žiakov. 
V Pruskom bola eucharistická procesia. Dulov navštívila družobná obec 
Bystřice pod Lopeníkem. Cez prázdniny začala prístavba MŠ s jedálňou. Konal 
sa koncert ZUŠ. Starosta sa zúčastnil ukončenia školského roka v MŠ a ZŠ. 
V Tuchyni sa konal  turnaj o pohár starostu obce a v Mikušovciach sa konal 
futbalový turnaj otcov. DHZ usporiadal 8. ročník detskej hasičskej súťaže 
v troch kategóriách. Dňa 30.7. sa konal 11. ročník hasičskej súťaže o putovný 
pohár starostu obce. Na Galovicu bol vybudovaný bezpečný prístup pre 
dôchodcov – ružencové schody. Hody a dožinky v obci pripravili poslanci . 
Občania si pochvaľovali. Beh okolo Dulova má stúpajúci počet pretekárov. 
Tohto ročníka sa zúčastnilo 414 pretekárov. Pre bežcov boli pripravené medaile, 
poháre, medovníky, výstava maliara Vydrnáka, občerstvenie pripravila 
spoločnosť Antunovič, s programom vystúpili mažoretky. Po prázdninách bola 
otvorená pristavená časť MŠ – nová trieda. Deti v obci privítali Mikuláša. Za 
KD bol privezený kontajner, v obci prebiehala údržba, textilné kontajnery boli 
presťahované za KD. 
 
Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie správu o činnosti 
Výsledok hlasovania: 
Za:  7 hlasov 
Proti:  0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 3. bodu: Rozpočet na roky 2024 – 2026 

Ing. M. Mišovec predstavil návrh rozpočtu (Príloha č. 1), ktorý bol 
prerokovaný ekonomickou komisiou a po dokončení predložený na 
schvaľovanie. V rozpracovanom návrhu rozpočtu výdavky prevyšovali zdroje 
o 79 tis. €. Ekonomická komisia riešila problém vyrovnania návrhu rozpočtu na 
svojom zasadnutí.  Vyrovnanosť rozpočtu bolo možné dosiahnuť len 
zabezpečením prísnych opatrení, ktoré znížili rozpočtované výdavky na 
navrhovanú výšku:- zníženie odmeny starostu z 50% na 30 %, - zrušenie odmien 
pracovníkov obce, - skončenie pracovného pomeru 3 opatrovateliek k 31. 3. 
náhradou za príspevok za opatrovanie blízkej osoby, - ukončenie manažmentu 
opatrovateľskej služby, - zníženie dotácii občianskym združeniam.  
 Rozpočet na rok 2024 je zostavený ako vyrovnaný, vo výške 667 tis. €. Je 
rozdelený na bežný, kapitálový a finančné operácie. Bežný rozpočet je 
zostavený ako prebytkový, prebytok bežného rozpočtu kryje schodok 
finančných operácii vo výške 11.800 €.  Kapitálový rozpočet je nulový, bude 
tvorený rozpočtovým opatrením podľa získaných dotačných zdrojov v priebehu 
roka. Schodok finančných operácií tvorí splátka istiny úveru.  Rozpočet bežných 
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príjmov 664.500 € zahŕňa  významný  príjem, ktorým je výnos dane z príjmov 
poukázaných  obci vo výške 404.560 €. Do doby zverejnenia návrhu obecného 
rozpočtu MF SR nezverejnilo rozpis podielových daní pre obce. Návrh rozpočtu 
podielových daní bol tvorený s ohľadom na prognózu rady pre rozpočtovú 
zodpovednosť, odhad nárastu z predchádzajúcich rokov a poskytnutie inflačnej 
pomoci v r. 2023 z MF SR.  Bežné príjmy obsahujú rozpočtované transfery zo 
ŠR na prenesený výkon činností. Transfer na ZŠ sa odvíja  od počtu žiakov, 
navyšovaný  valorizáciou platov pedagogických zamestnancov.  Transfer na 
prenesený výkon činností je stanovený príslušnými ministerstvami a závisí tiež 
od počtu obyvateľov obce. Poplatok za odpad je rozpočtovaný vo výške 23.200 
€. Odzrkadľuje zvýšenie nákladov spoločnosti, ktorá likviduje komunálny 
odpad.  Poplatok na osobu je 21,96 €, cena za žetón z vyvezeného 110 l 
kontajnera je 0,70 €. Poplatok za psa je 7 €.    Nedaňové príjmy z vlastníctva 
majetku sú rozpočtované vo výške 5,1 tis. €, nedaňové príjmy – administratívne 
a iné poplatky predstavujú rozpočet 82.240 tis. €, kde hlavný príjem tvorí 
stočné, rozpočtované vo výške 49 tis. €.   Kapitálové príjmy bude obec tvoriť, 
ak  bude  úspešná v investičných projektoch podporovaných dotáciou, zmena  
kapitálového rozpočtu bude zaznamenaná rozpočtovým opatrením. Zostatok 
prostriedkov z minulého roka na účte ŠJ  vo výške 2.500 € tvorí príjmovú časť 
finančných operácii. 
 Rozpočet bežných výdavkov vo výške 652.700 € zahŕňa výdavky na 
zabezpečenie chodu obce. V rozpočte sú zahrnuté výdavky na fungovanie 
obecného úradu, materskej a základnej školy, školského klubu detí, školskej 
jedálne a výdajne stravy, odpadového hospodárstva zahŕňajúceho likvidáciu 
a separáciu odpadov i odvádzanie a čistenie odpadových vôd, dobrovoľného 
hasičského zboru, kultúrneho domu, obecnej knižnice, miestneho rozhlasu, 
verejného osvetlenia, cintorína, miestnych komunikácii a občianskej 
vybavenosti, ale aj sociálneho zabezpečenia občanov.  Obec v rozpočte počíta aj 
s podporou športu a spoločenských organizácii. Obecný úrad zabezpečuje výkon 
prenesených kompetencií uložených a dotovaných štátom – činnosť stavebného 
úradu, cestných komunikácií, registra obyvateľstva a registra adries, životného 
prostredia, základnej školy a výkon originálnych kompetencií vyplývajúcich zo 
zákona o obecnom zriadení financovaných z vlastných príjmov. Bežný rozpočet 
počíta so zvýšením platových stupníc pedagogických zamestnancov a 
zamestnancov vo verejnej správe, starostu obce a s tým súvisiacich odvodov. 
Rozpočet obsahuje aj materiálové výdavky, výdavky na opravy  a služby, 
ktorými sa zabezpečuje chod obce a transfery poskytované z rozpočtu obce. 
O dotácie na nasledujúci rok požiadali OZ TJ Jednota Dulov vo výške 3.500 €, 
OZ Dulovské mažoretky YVETT 4.000 € a Združenie kresťanských seniorov 
Pruské 200 €.   Ekonomická komisia prejednala žiadosti občianskych združení. 
Žiadosti boli vyhodnotené v zmysle kritérií  a podmienok na poskytovanie 
dotácie z VZN. Ekonomická komisia navrhuje dotácie pre TJ 3.200 €, 
s akceptáciou zvýšenia pre detský oddiel a Dulovským mažoretkám  vo výške 
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3.300 €. Kresťanskí seniori nebudú podporený z obecného rozpočtu.  Komisia 
navrhuje obecnému zastupiteľstvu podporiť žiadosti TJ a OZ YVETT 
v odporúčanej výške.   Kapitálové výdavky  nie sú rozpočtované.  V prípade 
zabezpečovania a realizácie investičných projektov, bude kapitálový rozpočet  
krytý z úverových zdrojov. Výdavkové finančné operácie rozpočtujú  splátku 
úveru. Rozpočet obsahuje maximálne čerpanie úveru, t.j150 tis. €.    
 Rozpočet sa navrhuje bez programovej štruktúry. Ekonomická komisia 
doporučuje obecnému zastupiteľstvu rozpočet schváliť.    Návrh je od 29. 
novembra 2023 vyvesený na obecnej tabuli a internetovej stránke obce, aby sa 
mohli k nemu vyjadriť občania.  Pripomienky neboli vznesené. 

Hlavná kontrolórka obce p. A. Dobrodejová predniesla stanovisko 
k rozpočtu (Príloha č. 2) a skonštatovala, že komentár k rozpočtu je 
vypracovaný prehľadne  a odporúča poslancom návrh rozpočtu schváliť.  
 
Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie stanovisko  hlavnej kontrolórky obce 
k návrhu rozpočtu obce Dulov na roky 2024 až 2026 
Výsledok hlasovania: 
Za:  7 hlasov 
Proti:  0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie návrh ekonomickej komisie podporiť 
žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce pre OZ TJ Jednota Dulov vo výške 3.200 € 
a OZ Dulovské mažoretky vo výške 3.300 €  
Výsledok hlasovania: 
Za:  7 hlasov 
Proti:  0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
Poslanci hlasovali o schválení rozpočtu obce Dulov na rok 2024 
Výsledok hlasovania: 
Za:  7 hlasov 
Proti:  0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie  rozpočet obce Dulov na roky 2025 - 2026 
Výsledok hlasovania: 
Za:  7 hlasov 
Proti:  0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
Poslanci hlasovali o schválení zostavenia a predkladania rozpočtu obce bez 
programovej štruktúry na rok 2024 a ďalšie 



5 
 

Výsledok hlasovania: 
Za:  7 hlasov 
Proti:  0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
Poslanci hlasovali o určení platu starostu: s účinnosťou od 1.1.2024 v zmysle § 
11, ods. 4, písm. i) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení 
neskorších predpisov a podľa zákona č. 253/1994 Z. Z. o právnom postavení a 
platových podmienkach starostov a primátorov miest, v znení neskorších 
predpisov plat starostu obce ako súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca 
v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov ŠÚ SR za 
predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa § 4, ods. 1, bod 2. zákona č. 
253/1994 Z. z. v znení neskorších predpisov, čo v podmienkach obce je 1,83-
násobok, zvýšeného o 30% v zmysle § 4, ods. 2 zákona č. 253/1994 Z. z. v znení 
neskorších predpisov 
Výsledok hlasovania: 
Za:  7 hlasov 
Proti:  0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 4.bodu:  Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 1. polrok 2024 
 Hlavná kontrolórka obce p. A. Dobrodejová predložila návrh plánu 
kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024 (Príloha č. 3) 
 
Poslanci hlasovali o schválení plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 
obce na prvý polrok 2024 
Výsledok hlasovania: 
Za:  7 hlasov 
Proti:  0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 5. bodu: Správa audítora za rok 2022 

Mgr. K. Tomanová informovala o audite účtovných skutočností obce za 
rok 2022. V  zmysle zákona o obecnom zriadení je obec povinná overiť  účtovnú 
závierku audítorom. Audit účtovných skutočností obce previedla Audítorská 
spoločnosť DCA Audit s.r.o. Dubnica n/V. Správa audítora je v prílohe č. 4. 
P. A. Dobrodejová, hlavná kontrolórka – výroky audítora bývajú rôzne v iných 
obciach, preto vyslovuje pochvalu za vedenie účtovníctva v obci.  
 
Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie Správy audítora o overení súladu 
Výročnej správy s účtovnou závierkou za rok 2022 
Výsledok hlasovania: 
Za:  7 hlasov 
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Proti:  0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 6. bodu: VZN č. 2/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Dulov 
 Ing. T. Staňo predložil zmeny, ktoré obsahuje návrh VZN (pripravila p. E. 
Mišíková). Vzhľadom na zvýšenie vstupných nákladov, na zmenu cien 
zneškodňovania  odpadov na skládkach a zmenu cien vývozu komunálneho 
odpadu je  potrebná úprava sadzieb miestneho poplatku za komunálne odpady. 
Zvýšenie poplatku za komunálne odpady je 1 cent na osobu a deň, čo 
predstavuje ročný poplatok vo výške 21,90 €, znížená sadzba  predstavuje výšku 
8,03 € na osobu a rok  a sadzba pri množstevnom zbere je 143 € pri vývoze 
jednej 110 l nádoby na odpad. Naďalej zostáva v platnosti označovať nádobu na 
odpad žetónom pri vývoze, ktorého cena je 0,70 €. Tiež zostáva v platnosti, že 2 
žetóny na osobu a rok sú v cene poplatku. 
 
Poslanci hlasovali o schválení VZN č. 2/2023 o miestnych daniach a miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Dulov  
Výsledok hlasovania: 
Za:  7 hlasov 
Proti:  0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 7. bodu: VZN obce Dulov č. 3/2023 o miestnom poplatku za rozvoj 

P. J. Pánov informoval o návrhu VZN (pripravila p. E. Mišíková). Obec 
prvýkrát poplatok zaviedla v r. 2021 VZN-ím č. 3/2021. Poplatok je 
jednorazový. Je príjmom obce a je ho možné použiť na kapitálové výdavky. 
Obec VZN-ím určí spôsob zverejnenia informácii o výške výnosu z poplatku a 
jeho použití aspoň raz ročne. Povinnosť zverejniť tieto informácie je práve 
obsahom doplneného bodu nového VZN, ktoré sa predkladá. Návrh bol 
vyvesený na pripomienkovanie. Žiadne pripomienky neboli vznesené.  
 
Poslanci hlasovali o schválení VZN obce Dulov č. 3/2023 o miestnom poplatku 
za rozvoj  
Výsledok hlasovania: 
Za:  7 hlasov 
Proti:  0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 8. bodu: Projekt „Zvýšenie kapacity infraštruktúry MŠ Dulov“ 

Ing. V. Backo predložil správu, ktorú pripravil starosta obce.  Projekt je 
čiastočne hradený z Operačného programu IROPa obcou Dulov. Účelom 
projektu je zvýšenie kapacity MŠ z 32 detí na 52. V rámci rekonštrukcie bola 



7 
 

vykonaná prístavba objektu kuchyne s kapacitou 150 jedál denne s jedálňou 
s kapacitou 52 miest, skladom a kanceláriou, ktorá je prepojená spoločným 
zádverím  s už  existujúcimi priestormi MŠ. Ďalej rekonštrukcia priestorov 
kuchyne na  herňu detí s možnosťou umiestnenia vybavenia pre interaktívne 
vzdelanie a sociálne zariadenie pre 20 detí. Celková cena za realizáciu projektu 
je 381.025,09 €  a vzišla z dvoch verejných obstarávaní. Stavebnú časť projektu 
vyhrala spoločnosť Ing. Anton Poliček, Prečín 269  v hodnote 308.428,21 € a 
dodanie tovaru „Interiérové vybavenie MŠ Dulov“ vyhrala spoločnosť AAA 
Gastros.r.o. Rozkvet 2061/130 Považská Bystrica v hodnote 64.047,12 €. 

Z celkovej ceny 381.025,09 € projektu „ Zvýšenie kapacity infraštruktúry 
MŠ Dulov“ bude z dotácie preplatených 280.223,55 € oprávnených výdavkov, 
čo predstavuje 73,53% z celkových nákladov.  Obec Dulov sa na realizácií 
oprávnených výdavkov projektu podieľa 5% spoluúčasťou v čiastke 14.748,61 € 
a neoprávnenými výdavkami v čiastke  85.448,93 €,  čo spolu predstavuje 
100.791,54 €. 

Dňa 6. decembra sa uskutočnila za účasti dodávateľa a zhotoviteľa 
projektu,  ďalej  stavebného úradu, inšpektorátu práce, hasičského 
a záchranného zboru a pracovníka OÚ Dulov kolaudácia stavebnej časti daného 
projektu. V najbližších dňoch bude prebiehať montáž technológie a vybavenia 
kuchyne. 
Ing. M. Mišovec – pracovníci hygieny sa vyjadrujú k realizovanému projektu? 
Starosta obce – áno. Poslancov žiada o pomoc pri sťahovaní zariadení. Nie sú 
tam hygienické zariadenia pre školákov, preto sa tam žiaci ZŠ pravdepodobne 
nebudú stravovať.  
 
Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie správu aktuálneho stavu realizácie 
projektu „ Zvýšenie kapacity infraštruktúry MŠ Dulov “. 
Výsledok hlasovania: 
Za:  7 hlasov 
Proti:  0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 9. bodu: Realizácia nevyhnutných prác v areáli  a na objekte MŠ Dulov 

P. P. Toman predniesol správu, ktorú predložil starosta obce.  Pri 
realizácií projektu „Zvýšenie kapacity infraštruktúry MŠ Dulov“ je potrebné 
zrealizovať nevyhnutné práce a dodanie materiálov, ktoré nesúvisia priamo 
s daným projektom. Jedná sa o realizáciu nového vonkajšieho vstupu do 
pivničných priestorov MŠ Dulov, nakoľko pôvodný vstup do týchto priestorov 
bol zabetónovaný z dôvodu výstavby novej triedy. Realizácia nového 
vnútorného vstupu do pivničných priestorov plynovej kotolne MŠ Dulov z 
dôvodu využitia  dvoch miestností vedľa plynovej kotolne na skladové priestory. 
Realizáciu nového lapača tukov z kuchyne. V pôvodnom projekte sa mal využiť 
pôvodný lapač tukov, ktorý sa však nachádza na opačnej strane novej kuchyne 
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s jedálnou. Napojenie na pôvodný lapač by bolo finančne aj realizačne 
náročnejšie ako vybudovanie nového. Taktiež aj jeho demontáž a spätná montáž 
by bola finančne náročnejšia. Predpokladaná hodnota zákazky predstavuje 
čiastku 25 tis. €. 
 
Poslanci hlasovali o A/ vzatí na vedomie „Realizáciu nevyhnutných prác v areáli 
a na objekte MŠ Dulov“, ktoré obsahujú realizáciu  nového vonkajšieho vstupu 
do pivničných priestorov MŠ Dulov, realizáciu nového vnútorného vstupu do 
pivničných priestorov plynovej kotolne MŠ Dulov z dôvodu využitia  dvoch 
miestností vedľa plynovej kotolne na skladové priestory a realizáciu nového 
lapača tukov z kuchyne 
Výsledok hlasovania: 
Za:  7 hlasov 
Proti:  0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
Poslanci hlasovali o B/ schválení predpokladanej hodnoty zákazky „Realizácia  
nevyhnutných prác v areáli a na objekte MŠ Dulov“ vo výške 25 tis. €  
Výsledok hlasovania: 
Za:  6 hlasov 
Proti:  0 hlasov 
Zdržal sa: 1 hlas 
 
K 10. bodu: Projekt MAS – výstavba autobusovej zastávky v časti Dulov 
rázcestie  
 P. R. Mikulová preniesla správu, ktorú pripravil starosta obce.         
Z projektu Podpora rozvoja vidieka, ktorý zastrešuje MAS Vršatec sú  
oprávnené aktivity pre obce  a mesta v „Opatrení 7.2“ na výstavbu 
a rekonštrukciu miestnych komunikácií, lávok, mostov, chodníkov a záchytných 
parkovísk, autobusových zastávok, taktiež  výstavbu, rekonštrukciu 
modernizáciu, dostavbu kanalizácie, vodovodu, alebo čistiarne odpadových vôd, 
výstavbu a rekonštrukciu a údržbu odvodňovacích kanálov, prehlbovanie 
existujúcich obecných studní,  ďalej úpravu a tvorbu verejných priestranstiev, 
námestí, parkov, alejí, peších zón, nábreží    je zostatková alokácia 452.605,13 € 
a v „Opatrení 7.4“ výstavbu, rekonštrukciu, modernizáciu, rozšírenie športovísk 
a detských ihrísk, amfiteátrov, taktiež rekonštrukciu nevyužitých objektov 
v obci, rekonštrukcie existujúcich kultúrnych domov, domov smútku vrátane ich 
okolia, ďalej divokých skládok odpadu a kamerových systémov a iných 
bezpečnostných prvkov  je zostatková alokácia 175.795,40 €. Z projektu je pre 
obec Dulov vyčlenená čiastka 15.624,42 €. Na základe poslednej konzultácie 
s pracovníkmi MAS Vršatec sme boli upozornení, že v oprávnených aktivitách 
pre obce  a mesta v „Opatrení 7.4 je vzhľadom na nižšiu alokáciu prijatý už 
dostatočný počet projektov a preto sa treba zamerať na oprávnenú aktivitu v 
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„Opatrení7.2“.  Naša obec už v predchádzajúcom období z tohto programu  
získala na projekt  „Výstavba chodníka a prístrešku pre cestujúcich čiastku 
17.001,18 €. Na zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Dulove, ktoré sa konalo 
11. mája 2023 bolo prijaté Uznesenie č. 33/2023 „Prípravu projektovej 
dokumentácie pre čerpanie finančných prostriedkov z MAS Vršatec na projekt 
autobusová zastávka v časti Nová Ves, na ceste II. triedy 507 smer Pruské – 
Lednické Rovne  vo výške 5.324,42 €  a detské ihrisko v areáli ZŠ Dulov 10.300 
€“. Nakoľko však podľa vyjadrenia pracovníkov MAS Vršatecdetské ihrisko 
v areáli ZŠ Dulov nie je oprávnená aktivita z dôvodu, že sa nachádza v areáli 
školy a nie na voľnom priestranstve,  je preto potrebné sa rozhodnúť aj 
vzhľadom  na skutočnosť že v „Opatrení 7.4“ je už projektmi vyčerpaná 
alokácia na realizácií oprávnenej aktivity v „Opatrení7.2“Z týchto dôvodov 
starosta obce navrhuje  realizáciu výstavby autobusovej zastávky v časti Dulov 
razc. zo smeru od obce Pruské v predpokladanej čiastke 15.624,42 €. Ako prvý 
krok bude potrebné vypracovať projektovú dokumentáciu  na projekt „Výstavba 
autobusovej zastávky v časti Dulov razc.“ pre stavebné povolenie. 
 
Starosta obce Ing. J. Šamaj  - pôvodne sa plánovalo realizovať ihrisko 
a prístrešok. Čo sa týka detského ihriska – aktivita je už v MAS naplnená, tiež sa 
nemôže realizovať na školskom dvore, preto navrhuje čakáreň, ktorá by bola 
umiestnená na pozemku urbáru, kde má obec nájomnú zmluvu. 
Ing. M. Mišovec – na poslednom zastupiteľstve bola dohoda, že sa bude 
realizovať detské ihrisko pri pamätníku, ak nie – potom oprava ciest po celej 
obci a čakáreň sa spraví vo vlastnej réžii.  
P. R. Mikulová – bola dohoda, že sa budeme venovať oprave ciest. 
Starosta obce – aké úseky si predstavujete na opravu ciest? Na všetko treba 
projekt. 
Ing. M. Mišovec – treba zistiť podmienky  výzvy.  
P. A. Dobrodejová – doporučuje prerokovať akcie na zastupiteľstve a požiadať 
o podmienky pridelenia dotácie MAS-ku.  
 
Poslanci hlasovali o A/ zrušení Uznesenia č. 33/2023 „Príprava projektovej 
dokumentácie pre čerpanie finančných prostriedkov z MAS Vršatec na projekt 
autobusová zastávka v časti Nová Ves, na ceste II. triedy 507 smer Pruské – 
Lednické Rovne  vo výške 5.324,42 €  a detské ihrisko v areáli ZŠ Dulov 10.300 
€“ 
Výsledok hlasovania: 
Za:  7 hlasov 
Proti:  0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
Poslanci hlasovali o  B/ uložení obecnému úradu do 31.12.2023 prerokovať 
podmienky rekonštrukcie miestnych komunikácii z Podpory rozvoja vidieka 
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Výsledok hlasovania: 
Za:  7 hlasov 
Proti:  0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 11. bodu: Projekt – architektonická štúdia „Rekonštrukcia a prístavba 
ZŠ Dulov 
 P. M. Kušnierová podala správu, ktorú pripravil starosta obce. Projekt – 
architektonická štúdia „Rekonštrukcia a prístavba ZŠ Dulov“ bol 
v elektronickom verejnom  obstarávaní rozdelený na tri samostatné celky. A to 
rekonštrukciu jestvujúcich priestorov ZŠ, prístavbu ZŠ a telocvičňu ZŠ. 
Rekonštrukcia jestvujúcich priestorov ZŠ pozostávala z objektov: jedáleň, výdaj 
stravy so zázemím, sociálne zariadenia, šatne a umyvárne, vstupné priestory 
a chodby.  Riešená podlahová plocha 200 m2, riešený obostavaný priestor 640 
m3. Prístavba ZŠ pozostávala z nasledovných objektov: zádverie a vstupné 
priestory, technické zázemie, schodiskový priestor, chodby, sociálne zariadenia,   
3x kmeňová učebňa, 2x odborná učebňa, kabinet. Riešená podlahová plocha 480 
m2,  riešené obostavaný priestor 2000 m3. Telocvičňa ZŠ pozostávala 
z nasledovných objektov: hracia plocha (florbal, volejbal, basketbal), šatne a 
sociálne zariadenia, kabinet, náraďovňa. Riešená podlahová plocha 800 m2,  
riešený obostavaný priestor 6000 m3.  

Verejné elektronické obstarávania projektu „Rekonštrukcia a prístavba ZŠ 
Dulov – architektonická štúdia“ sa uskutočnilo v mesiaci október 2023  
spoločnosťou TENDERnet, Do  súťaže sa prihlásili 3 projekčné spoločnosti:  
SUPERATELIER, s.r.o.  Mýtna 11, Bratislava 811 07 s cenou 9.600 €, potom  
Arkon ateliér s.r.o. Centrum 12/17, 017 01 Považská Bystrica s cenou 7.716 €  
a ako tretí aktiv projekt, s.r.o. M.R. Štefánika 157/45 Považská Bystrica 017 01 
s cenou 8.640 €.Jediným kritériom na vyhodnotenie ponúk bola celková cena          
(EUR s DPH) - 100%. Navrhovaná zmluvná cena bola stanovená podľa zákona 
č. 18/1996 Z.z. o cenách a v znení neskorších predpisov. V prípade uchádzača, 
ktorý nie je platcom DPH bola posudzovaná cena celkom. Výsledok verejného 
elektronického obstarávania projektu „Rekonštrukcia a prístavba ZŠ Dulov – 
architektonická štúdia“ je nasledovný. Víťazom sa stala spoločnosť Arkon 
ateliér s.r.o. Centrum 12/17, 017 01 Považská Bystrica s najnižšou cenou 7.716 
€. 
Ing. T. Staňo – rozpočet počíta s touto položkou? Mg. K. Tomanová –  v správe 
k rozpočtu bolo poznamenané, že schválené kapitálové výdavky sa budú 
realizovať z úveru, prípadne získanej dotácie. 
 
Poslanci hlasovali o A/ vzatí na vedomie vyhodnotenia elektronického 
verejného obstarávania projektu „Rekonštrukcia a prístavba ZŠ Dulov – 
architektonická štúdia“ spoločnosťou TENDERnet 
Výsledok hlasovania: 



11 
 

Za:  7 hlasov 
Proti:  0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
Poslanci hlasovali o B/ schválení vystaviť objednávku víťaznej spoločnosti 
elektronického verejného obstarávania spoločnosti Arkon ateliér, s.r.o. Centrum 
12/17, 017 01 Považská Bystrica 
Výsledok hlasovania: 
Za:  3 hlasy 
Proti:  1 hlas 
Zdržal sa: 3 hlasy 
 
K 12. bodu: Rôzne (projekty: Zberný dvor Dulov, ČOV Dulov – III. etapa, 
Výstavba miestnej komunikácie – inžinierske siete – tzv. Vankova ulica) 

K projektom informoval starosta obce Ing. J. Šamaj.  
Zberný dvor- navrhuje zvolať stavebnú komisiu, aby rozhodla o vybavení 
zberného dvora, aby sa predišlo  nedostatočnému  alebo nevhodnému 
technickému vybaveniu. Rozhodol sa tak preto, že pre starostu je výhodnejšie, 
keď poslanci nič neprijmú. Tento projekt robil vo voľnom čase. Poslanci projekt 
odsúhlasia, budú chýbať v rozpočte peniaze na spoluúčasť, znovu mu siahnu na 
plat. Preto je to pre starostu demotivujúce. A preto navrhuje, aby to robil 
projektant. Vyhlási sa súťaž na vypracovanie projektovej dokumentácie 
zberného dvora. Komisia povie podmienky, čo chce na zbernom dvore – traktor 
vlečku a podobne. Upozorňuje, že je tam chránené územie plynu, preto tam 
nemôžu byť pevné stavby. Starosta to riešil v projekte, ale navrhuje, aby sa dala 
vypracovať projektová dokumentácia. Jeho projekt obsahuje kontajnery, 
jednoduché veci, váhu, rôzne technologické zariadenia. Chcel ušetriť, tak 
pripravil tento projekt s pomocou architekta E. Michálka. Poslanci nech 
rozhodnú, či sa obec zapojí do výzvy na zberný dvor. 
ČOV Dulov – III. etapa -  starosta obce  informoval o predchádzajúcej realizácii 
rekonštrukcie ČOV rozdelenej na dve etapy. V r. 2017- prvá etapa  za cca 150 
tis. € – realizácia nitrifikačných a dosadzovacích nádrží a prevzdušňovacieho 
zariadenia. V druhej etape cca 170 tis. € sa realizovala prevádzková budova, 
nová čerpacia stanica s merným objektom. Z pôvodného projektu sa 
nedokončila kalová koncovka a dodanie unimobunky. Je potrebné zadať 
vypracovanie aktuálneho rozpočtu pre tretiu etapu. Pôvodný rozpočet bol 16 tis. 
€. 
Projekt na zníženie energetickej náročnosti KD – bol vypracovaný energetický 
audit, zameranie skutkového stavu, vypracovanie projektovej dokumentácie 
súčasného stavu, architektonická štúdia a projektová dokumentácia, celkom za 
40,7 tis. €. 
Výstavba miestnej komunikácie a inžinierskych sietí „Vankova ulica“ - treba 
požiadať o predĺženie stavebného povolenia aktualizáciu rozpočtu.  
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Starosta obce konštatuje, že je potrebné sa  rozhodnúť, v ktorom projekte 
sa bude pokračovať. Teraz je otvorená výzva na zberné dvory. Vyjadruje názor, 
ak bude spoluúčasť na projekt a obec na to nebude mať, siahnu poslanci opäť 
starostovi na plat. Je to preňho demotivujúce, aby robil projekty pre obec. On 
nemá na to oprávnenie, na to sú projektanti.  
P. R. Mikulová – majú to robiť poslanci? Aký má starosta plat? Čo je 
povinnosťou starostu? Ing. M.Mišovec – koľko projektov doteraz starosta  
spravil?  
P. P. Toman – je otvorená výzva na zberný dvor, okolité obce obstarali stroje. 
Starosta obce – nie je proti. Dajte projektanta, ktorý to všetko zorganizuje. 
Projektová dokumentácia a energetický audit na KD sú podklady na podanie 
projektu pre KD. Zberný dvor bude jednoduchší oproti KD. Pre neho je to 
demotivujúce, lebo drvivá väčšina obcí projekty objednáva externe. Aj tvorbe 
dokumentácie pre KD bol nápomocný. Ale projekt zberného dvora, ktorý 
vypracoval, robia externé firmy za 1 – 2 tis. €. Konštatuje, pre neho je 
demotivujúce robiť projekty za znížený plat. 
Ing. T. Staňo –ako sme hospodárili, keď nie je na vianočné odmeny? 
Starosta obce – ukazuje ponuky firiem na vypracovanie projektov.  
P. R. Mikulová – ako sme robili doteraz projekty? Pracovníci obecného úradu, 
starosta. Budeme robiť tak, ako doteraz.  
P. P. Toman – vedľa ČOV je situovaný zberný dvor. Mal by sa dovybaviť. 
Starosta obce – ak poslanci vyberú realizáciu zberného dvora, vyberie 
projektanta a postará sa o to. Ak určia poslanci projektantov, vyberie sa z nich. 
Ak nie, vyberie starosta. Spraví výberové konanie – budú vypracovávať projekt. 
Projektanti zodpovedajú za správnosť dokumentu. Na ČOV nebude volať 
kamaráta, zavolá rozpočtára.  
Ing. T. Staňo – čo chýba na ČOV? Starosta obce  – kalová koncovka, ktorá 
zabezpečí zhutnenie kalu. Projekt musel byť rozdelený na 3 etapy, aby nám 
pridelili dotáciu. Chýba ešte 3. etapa.  
Ing. T. Staňo – koľko bude stáť realizácia zberného dvora?  Starosta  - podľa 
toho, čo bude v projekte.  Ing. T. Staňo – veď projekt už je, tak je aj predstava, 
čo má byť na zbernom dvore. Starosta obce – zavolajte projektanta, povedzte 
predstavu, z r. 2020 má projekt hodnotu 154 tis. € – bola tam aj váha, ale teraz 
sa ceny zmenili.  
Ing. V. Backo – najskôr je potrebné vybrať systém odpadového hospodárstva, 
ktorým pôjde obec, potom podľa toho vybavenie zberného dvora. 
Ing. T. Staňo – počuje teraz prvýkrát, že je projekt zberného dvora za 154 tis. €. 
Ing. M. Mišovec – chcel by dať návrh. Absentuje mu systematickosť riešení, dať 
si ciele. Preto každý nech dá návrh na ciele a potom si spolu vyberú priority. 
Napr. na rok 2024 odpadové hospodárstvo – čo tým chceme dosiahnuť, aké 
prostriedky k tomu potrebujeme napr. zberný dvor, ako budeme vzdelávať 
občanov v odpadovom hospodárstve, aby sa dosiahli dobré výsledky.  Nie 
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cestou – je výzva, zapojme sa, raz škola, raz zberný dvor. Nechceme ísť 
systematickou cestou? 
Starosta obce  – áno, keby obci prišli cash peniaze. Ty musíš reagovať na to, 
ktoré výzvy ministerstvo vyhlási. Keď nebudeš mať pripravený projekt, nemáš 
šancu to stihnúť. 
P. M. Kušnierová – nie je zlý návrh Ing. M. Mišovca, zamerať sa na jeden cieľ. 
Ing. M. Mišovec – už na jar minulého roka sme sa bavili o odpadoch. A doteraz 
sme neprišli k žiadnemu výsledku. 
Starosta obce – systém v družobnej obci by vám mnoho ukázal, pokiaľ 
nepôjdete do Bystřice pod Lopeníkem, neuvidíte konkrétne. Volal som vás, nešli 
ste tam. Boli tam bývalí poslanci. 
Ing. M. Mišovec – ísť do obce, kde už odpadový systém funguje. 2 – 3 systémy 
predstaviť a vybrať pre obec systém, ktorý sa dá najlepšie aplikovať.  
Starosta obce  - dajte termín, môžeme ísť. V Košeci funguje systém odpadového 
hospodárstva, odpadová spoločnosť  mala na obci prednášku bývalým 
poslancom, no najviac sa mu pozdáva systém v Bystřici.  
Ing. M. Mišovec – určime si veci, ktoré chceme a treba ich riešiť. Sám ako 
prioritu navrhuje ČOV, lebo situácia sa zhoršuje. 
Starosta obce - predstavil možné projekty: zberný dvor, ČOV,  KD, „Vankova“ 
ulica – inžinierske stavby, no dve stavebné povolenia treba aktualizovať. Treba 
brať do úvahy pri podávaní projektu aktualizáciu projektu a stavebné povolenie. 
Nemôže sa ísť do realizácie, ak nie je zverejnená výzva. 
Ing. M. Mišovec – zberný dvor – projekt už bol v stave v r. 2020, že sa obec 
mohla zapojiť do výzvy. Starosta obce – áno, žiadosť obce bola zamietnutá.  
Ing. Mišovec – a tento rok bola výzva a obec sa nezapojila? Starosta obce – nie.  
Ing. V. Backo – doteraz to bolo náročné, pretože obec musela mať do výzvy 
komplet projekt pripravený. Do budúcna by mal  stačiť zámer. Ak obci schvália  
zámer, vypracuje sa PD. 
Starosta obce – čo s projektami, ako sa poslanci vyjadria? Ak áno, pôjde sa cez 
projektanta, cez cenára, ktorí sa zaplatia. Spravodaj robil s Ing. V. Backom, vo 
voľnom čase, tiež to stojí peniaze. Pre neho by bolo výhodnejšie keby spravodaj 
nebol, ušetril by si čas aj peniaze pre obec. Ing. V. Backo – alebo sa tam dajú 
reklamy a o financie je postarané. 
P. R. Mikulová – vymyslela časopis, názov, na kolene robili prvé číslo s Edom 
Mišíkom. Nikdy nečakala za to zásluhy.  Takisto kultúre akcie – hody, jánske 
ohne, fašiangy. Pre obec strávila koľko hodín zadarmo, nikdy si nič 
nevyúčtovala a ani za to nič nečakala. Robila to pre občanov. Ty si starosta našej 
obce. A berieš to tak, že robíš niečo naviac. Ty si starosta tejto obce.  
Starosta obce – povedal len svoj názor, že je to pre neho demotivujúce, keď mu 
poslanci siahnu na odmenu.  
Starosta obce – hlasujete o schválení projektov?  
P. R. Mikulová – nemali sme pracovný materiál, podklady. Berieme na 
vedomie, že projekty sú rozpracované. 
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Starosta obce - upozorňuje, že keď bude výzva zverejnená, projekty nie sú 
pripravené na podanie.  
 
Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie správy o stave rozpracovanosti projektov 
Zberný dvor Dulov, ČOV Dulov III. Etapa, projektov NFP na Dulov KD – 
zníženie energetickej náročnosti, stavebné úpravy a prístavba, výstavba miestnej 
komunikácie inžinierske siete (tzv. Vankova ulica) 
Výsledok hlasovania: 
Za: 5 hlasov 
Proti:  0 hlasov 
Zdržal sa: 2 hlasy 
 
Starosta obce – na KD bola jedna výzva cez región Ilavsko.  Projekt bol 
posunutý, avšak financovanie projektu je podľa výšky usporených kilowattov. 
A podľa schémy by obec dostala 850 tis. € a 550 tis. € by bolo treba uhradiť 
z vlastných zdrojov, ktoré nemáme. 
Starosta obce –riaditeľky ZŠ a MŠ informovali  o udelení riaditeľského voľna. 
Pracovníci prídu do práce na prípravu priestorov MŠ. Ing. T. Staňo – spolu s p. 
P. Tomanom dajú plaťáky na sťahovanie kuchyne MŠ.  
 
P. R. Mikulová – navrhuje v najbližšom voľnom termíne ukončiť spoluprácu 
s právnou kanceláriou a ušetrené prostriedky použiť na nevyplatené odmeny 
zamestnancom obce.  
 
Poslanci hlasovali o schválení vypovedania právnych služieb s právnou 
kanceláriou JUDr. Lucia Busfy v najbližšom možnom termíne. 
Výsledok hlasovania: 
Za: 6 hlasov 
Proti:  1 hlas 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
P. R. Mikulová – navrhuje dobrovoľné rozhodnutie poslancov – zo svojich 
odmien dobrovoľne prispievať na sociálne veci v obci.  
 
Ďalej P. R. Mikulová navrhla konštituovanie pracovnej skupiny ohľadom 
činnosti ČOV v zložení – p. starosta, Ing. T. Staňo, Ing. M. Mišovec, P. Toman, 
Ing. V. Backo, Dr. Letko a zástupca prevádzkovateľa. S účinnosťou od januára 
2024 za účelom návrhu riešenia správneho fungovania ČOV. 
Starosta obce – ak má prísť aj prevádzkovateľ, bude účtovať výjazd. P. R. 
Mikulová – ak máme s niekým zmluvu na prevádzkovanie ČOV, má sa aj o 
ČOV starať. 
Starosta obce  - obec bude platiť za látkové znečistenia stále, akurát teraz je 
látkové znečistenie zvýšené, tak aj poplatok je vyšší. 
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Ing. T. Staňo – je poplatok v rozpočte? Mgr. K. Tomanová – v rozpočte áno, 
v kalkulácii ceny stočného nie. 
P. R. Mikulová –  čím budú lepšie výsledky na ČOV, tým bude nižší poplatok za 
vypúšťanie znečistených vôd. 
 
Poslanci hlasovali o schválení pracovnej skupiny o zložení: starosta obce, Ing. 
V. Backo, Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. T. Staňo, P. Toman, zástupca 
prevádzkovateľa, Dr. Letko, za účelom riešenia správneho fungovania ČOV 
Výsledok hlasovania: 
Za: 7 hlasov 
Proti:  0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
Ing. M. Mišovec – nemenili sa sadzby za používanie KD? Aby si obec mohla 
pomôcť v rozpočte príjmovej časti. P. R. Mikulová – využíva sa KD na 
posilňovňu, stolný tenis. Platia si užívatelia nájom? Starosta obce – 
stolnotenisový oddiel nepožiadal o dotáciu, majú sálu bez poplatku. 
Ing. T. Staňo – ako dopadla oprava strechy KD? Starosta obce – strecha je 
opravená, nezateká. 
 
K 13. bodu: Diskusia 
Bez príspevkov. 
 
K 14. bodu: Záver 
Starosta obce Ing. J. Šamaj poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie. 
 
 
 
 
 
    

Zápisnica je prečítaná a overená 
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